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СТАРОБІЛЬСЬКА МІСЬКА РАДА 

СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 

 

 

П Р О Т О К О Л 

Тридцять п’ятої сесії Старобільської міської ради  

 

07 грудня 2017 року 

 
                                                                          Всього обрано депутатів – 26 
                                                                          Всього зареєструвались – 19                          
                                                                          Відсутні – 7 

 

 
Сесія розпочала роботу о 10 год. 00 хв. 
Список депутатів, які взяли участь в роботі пленарного засідання 

тридцять п’ятої сесії міської ради 07.12.2017 року  додається на 1 арк.  
Відповідно до пункту 12 статті 46 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», міська рада правомочна вирішувати усі питання, 
віднесені до її компетенції. 

Відповідно до ч.2 ст.59 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», при встановленні результатів голосування до загального складу 
міської ради включається міський голова і враховується його голос. 

/На початку пленарного засідання тридцять п’ятої сесії зареєстровано 

19 депутатів/. 

 
Слухали: Про проведення пленарного засідання тридцять п’ятої сесії 

Старобільської міської ради, як це передбачено Законом України «Про місцеве 
самоврядування в Україні». 

Інформувала: С.О.Барабаш, секретар Старобільської міської ради 
(головуюча на пленарному засіданні тридцять п’ятої сесії міської ради). 

Результати голосування: за – 19, проти – 0, утримались – 0. Рішення 
прийнято.  

Вирішили: Прийняти пропозицію. 
 
Сесію міської ради відкрила секретар міської ради Барабаш С.О. 
 

На початку роботи присутні виконали Державний Гімн України. 
 
Секретар міської ради ознайомила депутатів з присутніми на пленарному 

засіданні міської ради: 
- працівники виконавчого комітету міської ради: Луганський В.І. 

начальник відділу правового забезпечення, Цегельник С.В. начальник відділу з 
питань преси, інформації та комп’ютерного забезпечення;  

- голови ОСББ. 
Слухали:  Про обрання лічильної комісії. 
Інформувала: Барабаш С.О., яка запропонувала обрати лічильну 

комісію у складі 3 (трьох) осіб. 
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Персонально: 
1. Козачок Олексій Іванович 
2. Лаврова Раїса Іванівна  
3. Усачова Ольга Станіславівна 
Які будуть пропозиції від депутатів? 
Результати голосування: за – 19, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 
Вирішили: обрати лічильну комісію у складі трьох осіб, персонально: 

Козачок О.І., Лаврова Р.І.., Усачова О.С.. 
Лаврова Р.І. взяла самовідвід, у зв’язку з сумнівом щодо правомірності її 

підпису після прийняття рішення про її дострокове припинення повноважень 
депутата міської ради. 

Лисюк Г.М. запропонувала свою кандидатуру до персонального складу 
лічильної комісії.  

Інші пропозиції, зауваження – відсутні. 
Хто за те, щоб лічильну комісію обрати в запропонованому складі, прошу 

голосувати. 
Результати голосування: за – 19, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 
Вирішили: обрати лічильну комісію у складі трьох осіб, персонально: 

Козачок О.І., Лисюк Г.М., Усачова О.С.. 
 
Слухали:  Про обрання Секретаріату сесії. 
Інформувала: Барабаш С.О., яка запропонувала обрати Секретаріат 

сесії у складі 1 (однієї) особи. 
Персонально: 
1. Романенко Роман Сергійович. 
Які будуть пропозиції від депутатів? 

Пропозиції, зауваження - відсутні 

Хто за те, щоб обрати секретаріат у запропонованому складі, прошу 
голосувати. 

Результати голосування: за – 19, проти – 0, утримались – 0. Рішення 
прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 
 

Прошу членів секретаріату і лічильної комісії приступити до роботи. 
 
Головуюча привітала присутніх депутатів, голів ОСББ із святом - Днем 

місцевого самоврядування.   
 

Слухали:  Про прийняття порядку денного пленарного засідання 
тридцять п’ятої сесії Старобільської міської ради за основу. 

Інформувала: Барабаш С.О. 
 
Головуюча звернулась до депутатів з запитанням щодо внесення змін, 

доповнень до порядку денного. 
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Пропоную затвердити порядок денний пленарного засідання тридцять 
п’ятої сесії Старобільської міської ради в одному голосуванні за основу та в 
цілому. Чи є заперечення?  

Пропозиції, зміни до порядку денного, заперечення – відсутні. 
Результати голосування: за – 19, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 
Вирішили: Прийняти порядок денний пленарного засідання тридцять 

п’ятої сесії Старобільської міської ради за основу та в цілому: 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ПЛЕНАРНОГО ЗАСІДАННЯ  
ТРИТДЦЯТЬ П'ЯТОЇ СЕСІЇ 

 
1. Про затвердження Плану діяльності Старобільської міської ради з 

підготовки проектів регуляторних актів на 2018 рік 
2. Про внесення змін до рішення Старобільської міської ради від 

19.10.2017р. №33/2 
3. Про визнання рішення Старобільської міської ради від 26.06.2015р. 

№54/3 таким що втратило чинність 
4. Про дострокове складання повноважень депутата Старобільської 

міської ради Лаврової Р.І. 
5. Різне. 

 
Слухали перше питання порядку денного: Про затвердження Плану 

діяльності Старобільської міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2018 рік. 

Інформувала: Барабаш С.О. 
Результати голосування за основу: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято за основу. 
Чи є зауваження, пропозиції, запитання? 
Зауваження, пропозиції, зміни та доповнення до проекту рішення – 

відсутні. 
Результати голосування в цілому: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято в цілому. 
Рішення №35/1 додається. 
 

Слухали друге питання порядку денного: Про внесення змін до 
рішення Старобільської міської ради від 19.10.2017р. №33/2 

Інформувала: Барабаш С.О. 
Результати голосування за основу: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 
ВИСТУПАЛИ: Лаврова Р.І. запитала, чому даний проект рішення 

розглядався на постійній комісії з питань депутатської діяльності, законності, 
правопорядку та інформації. Звернула увагу на необхідність зазначення в усіх 
проектах рішення дати – «07.12.2017р.», номеру сесії – «35» та нумерації 
рішень – «№35/_».  
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Чи є ще зауваження, пропозиції, запитання? 
Інші зауваження, пропозиції, зміни та доповнення до проекту рішення – 

відсутні. 
Результати голосування в цілому: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 
Рішення №35/2 додається. 
 
Слухали трете питання порядку денного: Про визнання рішення 

Старобільської міської ради від 26.06.2015р. №54/3 таким що втратило чинність 
Інформувала: Барабаш С.О. 
Результати голосування за основу: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято за основу. 
Інформував: Чуприна В.О., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 
Чи є зауваження, пропозиції, запитання? 
Зауваження, пропозиції, зміни та доповнення до проекту рішення – 

відсутні. 
Результати голосування в цілому: за – 18, проти – 0, утримались – 1 

(Малахов В.В.). Рішення прийнято в цілому. 
Рішення №35/3 додається. 
 
Слухали четверте питання порядку денного: Про дострокове 

складання повноважень депутата Старобільської міської ради Лаврової Р.І. 
Інформувала: Барабаш С.О. 
Інформував: Чуприна В.О., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 
Результати голосування за основу: за – 19, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято за основу. 
Обговорення потрібно? 
Пропозиції, зауваження, зміни до проекту рішення – відсутні. 
Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 5 

(Приходько М.І., Малахов В.В., Михайлова Н.Є., Лисюк Г.М.) Рішення 
прийнято. 

Рішення №35/4  додається. 
    

Івашко Н.І. запропонувала переголосувати, наголосивши на її помилці 
при голосуванні, висловив бажання відізвати свій голос. 

Лаврова Р.І. наголосила на тому, що вона висловила своє обмірковане 
рішення про дострокове складання повноважень депутата. 

 
/обговорення причин подання заяви за власним бажанням про дострокове 

складання повноважень депутата Лавровою Р.І. / 
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Головуюча звернулась до депутатів з запитанням щодо доцільності 
переголосування. Думки розділились. Денне питання поставлено на 
голосування. 

Результати голосування: за – 15, проти – 4 (Козачок О.І., Чуприна В.О., 
Круковський О.О., Трубачов С.А.) утримались – 0. 

Вирішили: переголосувати за питанням №4. 
 
Результати переголосування: за – 8 (Козачок О.І., Чуприна В.О., 

Круковський О.О., Барабаш С.О., Романенко Р.С., Хоруженко О.В., Коваленко 
В.І., Лаврова Р.І.), утримались – 11 (Івашко Н.О., Михайлова Н.Є., Малахов 
В.В., Толок М.В., Усачова О.С., Кривошея В.А., Приходько М.І., Лисюк Г.М., 
Трубачов С.А., Журилов О.І., Кондратьєв О.Л.), проти – 0. Рішення не 
прийнято. 

 
5. Різне. 

5.1.Барабаш С.О. надала інформацію про звернення Старобільської РДА 
щодо прийняття  2017 році участі Старобільською міською радою участі у 
реалізації Постанови КМУ про надання субвенції на придбання житла для 
дітей-сиріт та дітей позбавлених батьківського піклування. Міська цільова 
програма, яка прийнята міською радою на 34 сесії набирає чинності лише 
01.01.2018р. В даній Програмі відсутній механізм придбання соціального 
житла.  

Депутати зазначили, що необхідно прийняти доповнення до Програми, 
щоб нею передбачалось фінансування придбання соціального житла для дітей 
даної категорії. 

5.2.Барабаш С.О. запросила 08.12.2017 р. на 10.00 членів робочої групи 
для підготовки Статуту територіальної громади м.Старобільська. 

5.3. Барабаш С.О. звернулась до депутатів з проханням ознайомитись з 
проектом рішення «Про затвердження Стратегії розвитку міста Старобільська 
до 2028 року» на сайті міської ради, щоб не роздруковувати Стратегію на 
пленарне засідання тридцять шостої сесії. 

Івашко Н.О., Приходько М.І. попросили надіслати Стратегію розвитку 
міста на електронну адресу. 

 
ВИСТУПАЛИ:  
Лаврова Р.І. звернулась до депутатів з проханням підтримати її рішення 

щодо дострокового складання повноважень депутата Старобільської міської 
ради та винести його на переголосування. 

 
Малахов В.В. вийшов. В залі залишилось 18 депутатів 

 
Лисюк Г.М. звернулась до депутатів з проханням підтримати ЛавровуР.І., 

а так як пленарне засідання не закрито – поставити на переголосування питання 
щодо Лаврової Р.І. 
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Думки депутатів розділились щодо питання переголосування. Головуюча 
поставила на голосування питання щодо переголосування за питанням №4. 

Результати голосування: за – 15, проти – 0, утримались – 1 (Журилов О.І.) 
,не голосували – 2 (Михайлова Н.Є., Івашко Н.О.) (Малахов В.В. - відсутній). 

Вирішили: переголосувати за питанням №4. 
 
Барабаш С.О. звернулась до депутатів з проханням піддійти до 

голосування зважено та відповідально. 
 
Результати голосування: за – 15, проти – 0, утримались – 1 (Журилов О.І.) 

,не голосували – 2 (Михайлова Н.Є., Івашко Н.О.) (Малахов В.В. - відсутній). 
Рішення приянято. 

Вирішили: рішення №35/4 додається. 
 

Малахов В.В. зайшов до зали засідань. 

 

5.4. Барабаш С.О. надала інформацію про звернення депутатів міської 
ради щодо ініціювання об’єднання територіальних громад, яке зареєстроване 
28.11.2017 року у виконавчому комітеті міської раді. 

Виступала: Івашко Н.О. 
 

      Шановні депутати! Усі питання порядку денного тридцять п’ятої сесії 
розглянуті. Чи будуть зауваження? 

Пленарне засідання тридцять п’ятої сесії Старобільської міської ради 
сьомого скликання завершено. 

Присутні виконали Державний Гімн України. 
 
 
Секретар міської ради                  (оригінал підписано)         С.О.Барабаш 
 
 
Члени лічильної комісії: 

Козачок О.І.              (оригінал підписано)          

Лисюк Г.М.               (оригінал підписано)          

Усачова О.С.             (оригінал підписано)          


